
Επίθετα σε –ης,-ης, -ες 

 

Τα επίθετα αυτά έχουν τρία γένη (τριγενή) αλλά δύο καταλήξεις 

(δικατάληκτα). 

Ενικός Αριθμός 

 Ονομαστική    ο/η        συνεχής   το      συνεχές 

    Γενική  του/της       συνεχούς   του     συνεχούς 

  Αιτιατική το(ν)/τη(ν)        συνεχή   το      συνεχές 

   Κλητική      -            -    -           - 

                            Πληθυντικός Αριθμός 

 Ονομαστική      οι       συνεχείς   τα      συνεχή 

    Γενική     των       συνεχών   των     συνεχών 

  Αιτιατική  τους/τις       συνεχείς   τα      συνεχή 

   Κλητική      -             -    -           - 

 

Παρατηρήσεις: 

1) Όμοια με τα επίθετα αυτά κλίνονται και τα παροξύτονα σε –ώδης (ο 

δασώδης, ο ελώδης, κ.λ.π.), τα οποία στη γενική πληθυντικού 

κατεβάζουν τον τόνο (π.χ. των δασωδών). 

2) Πολλά από τα επίθετα αυτά έχουν ουσιαστικοποιηθεί, δηλ. 

χρησιμοποιούνται ως ουσιαστικά. Στην περίπτωση  αυτή 

σχηματίζουν  τη γενική ενικού σε –η. π.χ. ο ασθενής – του ασθενή, ο 

συγγενής – του συγγενή, κ.τ.λ. 

 



Ασκήσεις: 

1) Κλίνω: «ο επιμελής φοιτητής, η ελώδης περιοχή, το ειλικρινές 

συναίσθημα»: 

  ο επιμελής φοιτητής   η ελώδης περιοχή το ειλικρινές συναίσθημα 

   

   

   

   

   

   

   

 

2) Συμπληρώνω τα κενά, βάζοντας τα επίθετα στον κατάλληλο τύπο: 

…………………………… (συνεχής) ωράρια έχουν εξαντλήσει τους υπαλλήλους. 

Τα τελευταία χρόνια κλιμάκια της πυροσβεστικής κάνουν 

…………………………… (διαρκής) προσπάθειες για να προστατέψουν 

…………………………… (δασώδης) περιοχές. 

Τα επιδόματα …………………………… (πολυμελής) οικογενειών θα δοθούν 

στα μέσα του Γενάρη. 

Ο γνωστός ηθοποιός έκανε μια …………………………… (αξιοπρεπής) 

εμφάνιση στην εκδήλωση προς τιμήν  …………………………… (ιθαγενής). 

«Νους …………………………… (υγιής) εν σώματι …………………………… (υγιής)». 

…………………………… (ευτυχής) γονείς γιόρτασαν την επιτυχία της κόρης 

τους. 

 


